
Милош Вучевић: Србија није продавала оружје зараћеним странамa у Украјини
четвртак, 02 март 2023 09:06

 Министар одбране Милош Вучевић је вечерас негирао тврдње да је Србија продавала
оружје зараћеним странама у Украјини.

  

Вучевић је за Инсајдер казао да „Србија није продала ниједан метак, мину, гранату или
пушку било којој зараћеној страни на украјнском ратишту”, те нагласио да ће „то остати
политика Србије”.

  

„Имамо право да продамо оно што производимо свим купцима који донесу сертификат
као крајњи корисник, и који дају потврду да неће даље продавати то наоружање и војну
опрему без сагласности произвођача”, рекао је он.

  

Вучевић је, говорећи о податку да је Србија уложила 700 милиона евра у ново оружје,
навео да је то засновано на проценама изазова, опасности и безбедносних ризика.

  

„То што је улагано или ће бити улагано у војну индустрију, није само куповина
наоружања и војне опреме, један део пакета се односи на модернизацију и нове
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технологије у систему одбрамбене индустрије Србије”, рекао је он.

  

Говорећи о аферама које се односе на наоружање, Вучевић је навео да су оне
пласиране из других држава, те да га брине „све оно што је усмерено против
одбрамбене индустрије Србије”.

  

Додао је да су многа питања у вези са тим за правосуђе, а не за њега.

  

Рекао је да се Србија се 2000. одлучила за капитализам и да т значи да је државна и
приватна имовина једнака. (...)

  

Казао је да „приватне компаније могу да се јављају да купују од домаћих произвођача и
да даље продају у складу са законском регулативом”, те да, како је указао,” то није
забрањено”.

  

„Да ли је државна компанија у том тренутку или у неком од сегмената могла да добије
цену на трећем тржишту, то јесте упитно, али то је и закономерност тржишта”, рекао је
Вучевић.

  (Политика)  
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